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The first one-volume anthology of John Milton's complete poetry and selected prose
to be published in over 30 years, The Riverside Milton reflects the highest quality and
most current scholarship. As editor of The Milton Quarterly for 30 years, Roy Flannagan
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is uniquely qualified to survey Milton's work. Pedagogy includes a comprehensive
index designed to help students from undergraduate to graduate levels conceive
paper topics; factual introductions; extensive annotations with references; margin
definitions; and a chronology.
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评论

经典大砖头 注的无比详细 就是字太太太小了 刷了三遍PL看的本汪都快瞎了 只看了PL

-----------------------------
好处是对弥尔顿的诗歌散文收录得比较全面，而且有详细的脚注。全书双栏排版，字体
偏小，有点费目力，算是一个缺点。书中节选的 De Doctrina
Christiana，向来被认为是了解作者神学观点的关键文献，对进一步了解《失乐园》，
《复乐园》和《力士参孙》中透露出的神学观点（比如上帝到底是从无中创造出万物，
还是从某种原始物质中创造出来）很有帮助。
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